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ANKETA-TREBA LI BANJALUCI ELITNO NASELJE?: 'Ljudi kupuju ju&#269;eraÅ¡nji hljeb, a oni bi da grade vile!'
10/02/2011 20:23 by Administrator

Nakon Å¡to su pojedini mediji pisali o tome da Banjaluci nedostaje  naselje elitnih vila, ekipa BLIN MAGAZINA uradila je
anketu meÄ‘u  graÄ‘anima. MiÅ¡ljenja su uglavnom sliÄ•na - da su prioriteti fabrike,  vrtiÄ‡i, Å¡kole, bolnice..., a ima i
onih koji na pomen 'naselja elitnih  vila' kaÅ¾u da Banjaluci, okolini, ali i cijelom regionu treba  revolucija! 

Diplomirana ekonomistkinja Svetlana CeniÄ‡ kaÅ¾e da gradnja takvih naselja nije opravdana. Tvrdi da takva naselja
veÄ‡ imamo - od Nove VaroÅ¡i, pa nadalje. -  Ili da proÅ¡etamo do okolnih brda i imanja oko grada?! Svojevremeno sam
 doÅ¾ivela Å¡ok kad me majka povela u Å¡etnju da vidim vile i okuÄ‡nice po  raznim Ä•etvrtima. Penzioneraka po
lepom vremenu Å¡eta, pa zna. Vodila me  okolo, a ja sam je molila da mi raspali Å¡amar odmah da doÄ‘em sebi, a i  da
onako ljudski izvreÄ‘am samu sebe kakav sam ja to ekonomista kad od  plate nisam mogla da napravim bar jednu
manju vilu sa sve ogradom â€“  prokomentarisala je za BLIN MAGAZIN.
 
 Smatra da su novokomponovani  bogataÅ¡i ovdje pokupovali najbolje placeve, ponegdje i oteli  starosjediocima i
'humano preseljenima', izgradili kojeÅ¡ta, kako kaÅ¾e,  Å¡to je dobrim dijelom arhitektonski uniÅ¡tilo nekadaÅ¡nju
prekrasnu sliku  Banjaluke. 
 
 - Å ta joÅ¡ treba?! Posebno naselje sa posebnom  poslugom i posebnim putevima uz posebne prodavnice? Da skratim -
to veÄ‡  postoji i to viÅ¡e takvih naselja, pa ne vidim zaÅ¡to treba sada jedno i  planski â€“ rekla je. BLIN ANKETA 
Treba li Banjaluci naselje elitnih vila ili rezidencijalno naselje i zaÅ¡to?
 
 Danijela DejanoviÄ‡, profesorica njemaÄ•kog jezika: - Treba Banjaluci i okolini i cijelom regionu revolucija!'
 
 Davor TaliÄ‡, sluÅ¾benik: - Banjaluci treba kvalitetan urbanistiÄ•ki plan koji bi, naravno,  podrazumijevao i planiranje
naselja, ali maksuz razmiÅ¡ljati o nekom  takvom naselju 'visoke klase' ili kako se to kaÅ¾e, ne znam. Mislim da  nije na
mjestu, mislim da se moÅ¾e mnogo kvalitetnije uraditi  urbanistiÄ•ki plan, a elitna naselja Ä‡e sama po sebi doÄ‡i
spontano, a ne  sad da neko kaÅ¾e 'e, tu Ä‡e biti fine kuÄ‡e!'
 
 NebojÅ¡a Å atara, sportski novinar: - Pod uslovom da svako od tih ekstremno bogatih ljudi donese dokaze o  porijeklu
imovine, ali da se ne zanemari famozni prvi milion, kako piÅ¡e  u naÅ¡em zakonu, onda neka prave piramide ako hoÄ‡e.
MoÅ¾da je trenutak  pogreÅ¡an s obzirom da veliki broj sugraÄ‘ana krpi kraj s krajem i nema  bukvalno ni za hljeb.
Trebalo bi odrediti prioritete - da se naprave  vrtiÄ‡i, bolnice, Å¡kole, igraliÅ¡ta, novi parkovi, a da ne govorimo o 
'fabrikama' koje bi zaposlile nove ljude, a kojih gotovo da i nema u RS.  E tada, bujrum, gradite!
 
 Marko Å ikuljak, diplomirani novinar: - Pola kilograma mesa se odavno kupuje na kredit. U Zvorniku pekari  imaju
specijalnu ponudu 'juÄ•eraÅ¡nji hljeb' koji je jeftiniji nego  danaÅ¡nji. Borci padaju u oÄ•aj, jer im ne daju 100 maraka na
godiÅ¡njem  nivou. Zaista, projektovanje banjaluÄ•kog elitnog naselja je problem koji  treba prioritetno rjeÅ¡avati!?!
 
 Goran PivaÅ¡evic, diplomirani arhitekta: - Sa glediÅ¡ta arhitekte mnogo toga treba ovom gradu, pa i  rezidencijalno
naselje. Taj vid naselja bi dao priliku novim mladim  arhitektama da se dokaÅ¾u u svom stvaralaÄ•kom radu, jer bi za
izgradnju  koriÅ¡teni savremeni materijali i tehnologija. To bi i poboljÅ¡ao ukupan  utisak naÅ¡eg grada u vizuelnom i
sadrÅ¾ajnom smislu. Naravno  projektovanje i izgradnju tog naselja treba dati najboljim arhitektama,  prvenstveno iz
Banjaluke, kako bi na pravi naÄ•in isprojektovali naselje  koje Ä‡e u buduÄ‡nosti predstavljati jedan primjer pravilnog
planiranja i  projektovanja naselja. Naravno, najveÄ‡i dio novca, koji bi se dobio od  prodaje tih vila, treba dati u
projektovanje i izgradnju kuÄ‡a koje su  potrebne najugroÅ¾enijem sloju druÅ¡tva. Mislim da bi na takav naÄ•in svi 
izvukli korist. Izvor vijesti: BLIN, S. VUKMIR
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